
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte onsdagen  

den 13 oktober 2021 kl. 10.00  Plats: Pingstkyrkan Ärla  
 

Närvarande: Börje Sturesson, Annika Sturesson, Mona Andersson, Bengt Andersson, Jan- Olof 

Karlsson samt Sven Svensson. 

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade alla varmt välkomna.  

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen i befintligt skick. 

 

§3. Val av justerare. 

 Till att justera dagens protokoll valdes Jan - Olof Karlsson. 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

-Kassören rapporterade att vår ekonomi fortfarande är god och att vi nu har fått rätt ersättning för våra 

skraplotter. 

Vi har på bank 50,000:- trots att vi bjöd medlemmarna på förra månadsmötet och styrelsen beslutade 

att vi ska fortsätta att bjuda medlemmarna på novembermötet och även grötlunchen i december. 

-De ekonomiska rapporterna finns att se på vår egen hemsida. 

 

     

§5. Nya medlemmar.  

 Medlemsansvariga Annika meddelade att vi fått en ny medlem boende i Barva. Han har ingen 

mejladress så Annika skickar information fortsättningsvis med ”snigelpost” till vederbörande. 

 

 

§6. Skrivelser. 

-En skrivelse från kommunen om Äldreboende. Börje och Annika hade närvarat. 

-En inbjudan från ABF om ”teknikutbildning”  har gått ut till samtliga våra medlemmar. 

  

§7. Rapporter. 

-Från KPR och teknikutbildningarna I ock med att Hannele ej var närvarande lämnas denna punkt utan 

redovisning.  

- Börje och Annika rapporterade från sammankomsten på kommunen angående trygghetsboende för 

äldre i kommunen. En intressant genomgång bland annat av Jimmy Jansson. Inget sådant boende 

planeras dock i Ärla. 

-Börje rapporterade från Samorganisation att flera proorganisationer planerar att gå samman på grund av 

sviktande medlemsunderlag. Ekonomin är ansträngd då PRO betalar för i princip tomma lokaler som 

tidigare disponerades av olika PRO- föreningar inom kommunen, som numer ingår i PRO-Tuna. Dessa 

lokaler är dock uppsagda men det tar tid innan kontrakten löper ut.    

-Onsdagsträffen med trubaduren från Flen var mycket uppskattad likaså den ”nya modellen” med att 

iordningsställa den egna smörgåsen vid varje bord godtogs positivt 57 personer var närvarande. Rent 

ekonomiskt blev underskottet ca 900:-  

-Pizzaträffen onsdagen den 6 oktober var det 20 personer som kom och som vanligt, en trevlig och enkel 

sammankomst. 



§8. Reserapport.  

- Mona rapporterade från Ålandsresan den 22 september. Visst strul med Resekompaniet för hennes del, 

men för övrigt en mycket trevlig och omtyckt resdag där 32 personer från oss var med på resan. 

- BBR rapporterade att besöket till Brandkåren nu är på gång. Vi avvaktar på datum när vi får komma på 

besök och information.  

Vi kommer att gå ut med information till våra medlemmar när det blir ”vår tur”.     

      

§9. Studierapport. 

- Vi har bara ”Skapande händer”  denna termin via ABF. Däremot är det totalt 16 personer på 

matlagningen i två grupper samt att vi även genomför slöjden som vanligt fast bägge aktiviteterna i vår 

egen regi. 

 

§10. Nya frågor.  

Vi skall komma ihåg att alltid vid våra inbjudningar nämna att vi förutsätter att du är vaccinerad!  

Höstens program beslutades enligt följande:  

- Torsdagspromenaderna fram till jul ev. med tipspromenad. Start den 21 oktober. (Bengt och Svenne) 

- 27/10 vanligt månadsmöte med underhållning av Håkan Isaksson.  

- Novembermötet där vi även ska få årsmötesgodkännande av medlemmarna sker den 10 november. 

- 27/11 Julbord med anmälningar till kassören.  

- 8 december Julgröt med underhållning samt julklappsutdelning enl. tradition 

- Januarimötet onsdagen den 26 preliminär underhållning med Bengt – Olov Filmersson. 

Nyhetsbrev, årets sista ut snarast. Sekreteraren ansvarar. 

§11. Kommande möten. 

-Det som är aktuellt är således månadsmötet onsdagen den 27 samt novembermötet, Julbord och 

julgröten (Se ovan) 

-Pizzaträff som vanligt onsdagen den 3 november. (Inget i december) 

 

§12. Nästa styrelsemöte.  

Beslutades till onsdagen den 24 november kl.10.00 i Pingstkyrkans lokaler i Ärla. 

 

§13. Avslutning. 

Ordförande Börje Sturesson tackade som vanligt alla för en givande sammankomst och hoppades att de 

återstående aktiviteterna vi beslutat om kommer att bli mer normalt än som det varit detta Coronaår! 

 

Sekreterare                  Ordförande 

 

  Sven Svensson                            Börje Sturesson                

 

  Justeras        

_____________________________                             

Jan – Olof Karlsson                






